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BRM.0002.5.2018 

 

Protokół Nr XLVII/18 

Rady Miejskiej w Szydłowcu 

z dnia 10 lipca 2018 r. 

 

Sesja odbyła się w sali Szydłowieckiego Centrum Kultury - Zamek ul. Gen. 

J. Sowińskiego 2. 

W sesji uczestniczyło 14 radnych: radna Dorota Jakubczyk – nieobecność usprawiedliwiona.  

Udział wzięli: burmistrz Artur Ludew, sekretarz Dorota Kubiś, skarbnik Iwona Czarnota, 

radca prawny Tomasz Kęsik oraz osoby zaproszone.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Artur Koniarczyk otworzył sesję, powitał 

zebranych i przewodniczył obradom.  

 

Przewod. obrad stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności.  

 

Ad 2. 

Przewod. obrad przedstawił ustalony porządek sesji: 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja z prac Burmistrza pomiędzy sesjami. 

4. Informacja Burmistrza o wprowadzeniu zmian w budżecie w trybie art. 257 pkt 1 ustawy 

o finansach publicznych. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2018 – 2030; 

b) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2018; 

c) wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli; 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych i nauczycieli, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę 

Szydłowiec oraz określenia trybu, warunków i przypadków, w których nauczycielowi 

zatrudnionemu w pełnym wymiarze zajęć można obniżyć tygodniowy obowiązkowy 

wymiar godzin. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o pismach i wnioskach skierowanych do 

Rady w okresie między sesjami oraz trybie ich załatwiania. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

Wniosek  

Burmistrz Szydłowca zawnioskował o zmianę w porządku obrad, aby pkt 5c tj. projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli przenieść jako pkt 5d, natomiast dotychczasowy pkt 5d tj. 

projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli pedagogów, psychologów, logopedów, 
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terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych i nauczycieli, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę 

Szydłowiec oraz określenia trybu, warunków i przypadków, w których nauczycielowi 

zatrudnionemu w pełnym wymiarze zajęć można obniżyć tygodniowy obowiązkowy 

wymiar godzin przenieść jako pkt 5c.  

 

Wniosek został poddany pod głosowanie:  

za – 13 głosów, przeciwnych – 0 głosów, wstrzymujących się - 0 głosów.  

 

Ad 3. 

Informacja z prac Burmistrza Szydłowca pomiędzy sesjami Rady Miejskiej w Szydłowcu za 

okres od 14 czerwca 2018 roku do 9 lipca 2018 roku przedstawił burmistrz Artur Ludew. 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia: 

 

I. W okresie od 14 czerwca do 9 lipca 2018 roku wydano 33 Zarządzenia: 
1. Zarządzenie Nr 95/18 z dnia 15 czerwca 2018 r. w sprawie sporządzenia wykazu 

nieruchomości gruntowej  przeznaczonej do zamiany, położonej w miejscowości 

Ciechostowice gmina Szydłowiec, oznaczonej nr działki 2299. 

2. Zarządzenie Nr 96/18 z dnia 21 czerwca 2018 r. w sprawie organizacji Punktu 

Kontaktowego Wsparcia Państwa – Gospodarza Host Nation Support – HNS 

Burmistrza Szydłowca. 

3. Zarządzenie Nr 97/18 z dnia 21 czerwca 2018 r. w sprawie powołania Komisji 

Przetargowej. 

4. Zarządzenie Nr 98/18 z dnia 98/18 z dnia 21 czerwca 2018 r. w sprawie 

zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej 

im. Biskupa Jana Chrapka w Majdowie. 

5. Zarządzenie Nr 99/18 z dnia 22 czerwca 2018 r. w sprawie sporządzenia wykazu 

nieruchomości gruntowych przeznaczonych do sprzedaży, położonych  

w Szydłowcu na osiedlu „Wschód” oznaczonych nr działek 5709/6, 5709/7  

i 5709/8. 

6. Zarządzenie nr 100/18 z dnia 25 czerwca 2018 r. w sprawie powołania komisji 

egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego. 

7. Zarządzenie Nr 101/18 z dnia 25 czerwca 2018 r. w sprawie wprowadzenia 

ogólnych zasad oraz planu kont dla realizowanego projektu pn. 

„Termomodernizacja budynku Warsztatów Terapii Zajęciowej w Szydłowcu wraz 

z montażem instalacji odnawialnych źródeł energii”, współfinansowanego  

z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Osi Priorytetowej  

IV „Przejście na gospodarkę niskoemisyjną” działania 4.2 „Efektywność 

energetyczna” Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Mazowieckiego 2014-2020. 

8. Zarządzenie 102/18 z dnia 25 czerwca 2018 r. w sprawie wprowadzenia zmian  

w planie dochodów i wydatków oraz w palnie finansowym zadań z zakresu 

administracji rządowej na rok 2018 r. 

9. Zarządzenie Nr 103/18 z dnia 25 czerwca 2018 r. w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami sołectwa Barak dotyczących nadania 

Statutu Sołectwu Barak. 

10. Zarządzenie Nr 104/18  z dnia 25 czerwca 2018 r. w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami sołectwa Chustki dotyczących nadania 

Statutu Sołectwu Chustki. 
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11. Zarządzenie Nr 105/18 z dnia 25 czerwca 2018 r. w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami sołectwa Ciechostowice dotyczących 

nadania Statutu Sołectwu Ciechostowice. 

12. Zarządzenie Nr 106/18 z dnia 25 czerwca 2018 r.  w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami sołectwa Hucisko dotyczących nadania 

Statutu Sołectwu Hucisko. 

13. Zarządzenie 107/18 z dnia  25 czerwca 2018 r.  w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami sołectwa Jankowice dotyczących nadania 

Statutu Sołectwu Jankowice. 

14. Zarządzenie Nr 108/18 z dnia 25 czerwca 2018 r.  w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami sołectwa Korzyce dotyczących nadania 

Statutu Sołectwu Korzyce. 

15. Zarządzenie Nr 109/18 z dnia 25 czerwca 2018 r.  w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami sołectwa Krzcięcin dotyczących nadania 

Statutu Sołectwu Krzcięcin. 

16. Zarządzenie Nr 110/18 z dnia 25 czerwca 2018 r.  w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami sołectwa Łazy dotyczących nadania 

Statutu Sołectwu Łazy. 

17. Zarządzenie Nr 111/18 z dnia 25 czerwca 2018 r.  w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami sołectwa Majdów dotyczących nadania 

Statutu Sołectwu Majdów. 

18. Zarządzenie Nr 112/18 z dnia 25 czerwca 2018 r.  w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami sołectwa Omięcin dotyczących nadania 

Statutu Sołectwu Omięcin. 

19. Zarządzenie Nr 113/18 z dnia 25 czerwca 2018 r.  w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami sołectwa Rybianka dotyczących nadania 

Statutu Sołectwu Rybianka. 

20. Zarządzenie Nr 114/18 z dnia 25 czerwca 2018 r.  w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami sołectwa Sadek dotyczących nadania 

Statutu Sołectwu Sadek. 

21. Zarządzenie Nr 115/18 z dnia 25 czerwca 2018 r.  w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami sołectwa Szydłówek I dotyczących 

nadania Statutu Sołectwu Szydłówek I. 

22. Zarządzenie Nr 116/18 z dnia 25 czerwca 2018 r.  w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami sołectwa Szydłówek II dotyczących 

nadania Statutu Sołectwu Szydłówek II. 

23. Zarządzenie Nr 117/18 z dnia 25 czerwca 2018 r. w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami sołectwa Świerczek dotyczących nadania 

Statutu Sołectwu Świerczek. 

24. Zarządzenie Nr 118/18 z dnia 25 czerwca 2018 r.  w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami sołectwa Świniów dotyczących nadania 

Statutu Sołectwu Świniów. 

25. Zarządzenie Nr 119/18 z dnia 25 czerwca 2018 r.  w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami sołectwa Wilcza Wola dotyczących 

nadania Statutu Sołectwu Wilcza Wola. 

26. Zarządzenie Nr 120/18 z dnia 25 czerwca 2018 r.  w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami sołectwa Wilcza Korzeniowa  

dotyczących nadania Statutu Sołectwu Wilcza Korzeniowa. 
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27. Zarządzenie Nr 121/18 z dnia 25 czerwca 2018 r.  w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami sołectwa Wysocko  dotyczących nadania 

Statutu Sołectwu Wysocko. 

28. Zarządzenie Nr 122/18 z dnia 25 czerwca 2018 r.  w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami sołectwa Wysoka  dotyczących nadania 

Statutu Sołectwu Wysoka. 

29. Zarządzenie Nr 123/18 z dnia 25 czerwca 2018 r.  w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami sołectwa Wysoka  dotyczących nadania 

Statutu Sołectwu Wysoka. 

30. Zarządzenie Nr 124/18 z dnia 25 czerwca 2018 r.  w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami sołectwa Zdziechów  dotyczących 

nadania Statutu Sołectwu Zdziechów. 

31. Zarządzenie Nr 125/18  z dnia 25 czerwca 2018 r.  w sprawie ustalenia wykazu 

prac szczególnie niebezpiecznych wykonywanych w Urzędzie Miejskim w 

Szydłowcu oraz ustalenia wykazu rodzajów prac, które powinny być wykonywane 

przez co najmniej dwie osoby. 

32. Zarządzenie Nr 126/18 z dnia 25 czerwca 2018 r.  w sprawie powołania komisji 

opiniującej kandydatów na stanowisko Referenta w Referacie Zarządu Dróg. 

33. Zarządzenie Nr 127/18 z dnia 25 czerwca 2018 r. w sprawie powołania komisji 

konkursowej do przeprowadzenia konkursu fotograficznego „Szydłowiec 

Nieoczywisty”. 

II. Przekazano do Rady Miejskiej w Szydłowcu następujące projekty uchwał 

w sprawie:  
1. Zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2018 – 2030,  

2. Zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2018,  

3. Wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli, 

4. Zmieniająca uchwałę w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli pedagogów, psychologów , logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych i nauczycieli, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę 

Szydłowiec oraz określenia trybu, warunków i przypadków, w których nauczycielowi 

zatrudnionemu w pełnym wymiarze zajęć można obniżyć tygodniowy obowiązkowy 

wymiar godzin. 

III. W okresie od 14 czerwca do 9 lipca 2018 roku  wydano dwie decyzję umorzeniowe 

dla osób fizycznych: w podatku od nieruchomości na kwotę 11.979,00 zł plus odsetki 

w kwocie 491,00 zł oraz w łącznym zobowiązaniu pieniężnym na kwotę 242,00 zł. 

IV. Informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Szydłowcu podjętych na Sesji w dniu 

14 czerwca 2018 roku. 

 

Uchwały podjęte na sesji Rady Miejskiej w Szydłowcu w dniu 14 czerwca 2018 r. 

1. Uchwała Nr XLVI/306/18 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szydłowiec na lata 2018 – 2030 - uchwała w trakcie realizacji. 

2. Uchwała Nr XLVI/307/18 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Szydłowiec na 

rok 2018 -  uchwała w trakcie realizacji. 

3. Uchwała Nr XLVI/308/18 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Szydłowieckiego -  uchwała w trakcie realizacji. 

4. Uchwała Nr XLVI/309/18 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Szydłowca - 

uchwała zrealizowana. 

5. Uchwała Nr XLVI/310/18 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli - uchwała zrealizowana. 
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6. Uchwała Nr XLVI/311/18 w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Szydłowiec - uchwała zrealizowana. 

7. Uchwała Nr XLVI/312/18 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi - uchwała 

zrealizowana. 

8. Uchwała Nr XLVI/313/18 w sprawie cen za odprowadzenie wód opadowych  

i roztopowych ujętych w otwarte lub zamknięte systemy kanalizacji deszczowej służące 

do odprowadzenia opadów atmosferycznych stanowiące własność  Gminy Szydłowiec - 

uchwała zrealizowana. 

9. Uchwała Nr XLVI/314/18 w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Mazowieckiego zmieniającej rozporządzenie Wojewody Mazowieckiego 

w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Lasy przysusko – szydłowieckie - uchwała 

zrealizowana. 

10. Uchwała Nr XLVI/315/18 w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Szydłowiec - 

uchwała zrealizowana. 

11.  Uchwała Nr XLVI/316/18 w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach oraz 

oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Szydłowiec - uchwała w trakcie realizacji. 

12. Uchwała Nr XLVI/317/18 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

Burmistrza Szydłowca z wykonania budżetu za 2017 rok i sprawozdania finansowego - 

uchwała zrealizowana. 

13. Uchwała Nr XLVI/318/18 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Szydłowca absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok - udzielono absolutorium 

 

Wszystkie uchwały w ustawowym terminie 7 dni zostały przekazane do właściwego dla 

nich organu nadzoru.  

 

Uchwały stanowiące prawa miejscowe zostały opublikowane w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Mazowieckiego.  

 

Ad 4. 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota poinformowała, że w budżecie gminy Szydłowiec na 

2018 r. dokonano zmian w trybie art. 257, pkt 1 ustawy o finansach publicznych pomiędzy 

sesjami tj. od 13.03.2018 r. do 24.04.2018 r. 

 

W budżecie gminy Szydłowiec na 2018 r. dokonano zmian w trybie art. 257, pkt 1 

ustawy o finansach publicznych pomiędzy sesjami, tj. od 14.06.2018 r. do 10.07.2018 r. 

Zarządzeniem Nr 102/18 Burmistrza Szydłowca z dnia 25 czerwca 2018 r. dokonano 

następujących zmian w planie dochodów i wydatków: 
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1. W rozdziale 85504 Decyzją Wojewody Mazowieckiego Nr 181 z dnia 20 czerwca  

2018r. dokonano zwiększenia planu dochodów i wydatków o kwotę 5.000,00 zł - 

z przeznaczeniem na realizację rządowego programu „Dobry start”. 

2. W rozdziale 85230 Decyzją Wojewody Mazowieckiego Nr 79 z dnia 18 czerwca  

2018 r. dokonano zwiększenia planu dochodów i wydatków o kwotę 170.070,00  zł  - 

z przeznaczeniem na realizację rządowego programu „Pomoc państwa w zakresie 

dożywiania”. 

 

Powyższym Zarządzeniem zwiększono plan dochodów i wydatków o kwotę 175.070 zł. 

 

Przewodniczący RM Marek Artur Koniarczyk przekazał przewodniczenie w obradach 

wiceprzewodniczącemu RM Markowi Plewie.  

 

Ad 5a. 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2018 – 2030. 

 

Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie:  

za – 14 głosów /jednogłośnie/  

 

Ad 5b. 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2018.  

 

Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie:  

za – 14 głosów /jednogłośnie/  

 

Ad 5c. 

Specjalista ZEiFO Dorota Nowak przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych 

i nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze w przedszkolach i szkołach 

prowadzonych przez Gminę Szydłowiec oraz określenia trybu, warunków i przypadków, 

w których nauczycielowi zatrudnionemu w pełnym wymiarze zajęć można obniżyć 

tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin wraz z uzasadnieniem. Art. 76 ustawy z dnia 27 

października 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych (Dz. U. z 2017 r. poz. 2203) 

wprowadza zmiany w przepisach ustawy Karta Nauczyciela. Od 1 września 2018 r. 
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obowiązywać będzie art. 10a Karty Nauczyciela, zgodnie z którym w przedszkolach, innych 

formach wychowania przedszkolnego, szkołach i placówkach, o których mowa w art. 1 ust. 2 

pkt 2, nauczycieli zatrudnia się na podstawie umowy o pracę, zgodnie z Kodeksem pracy.  

Zgodnie z powyższym, nauczyciel zatrudniony w Przedszkolu Samorządowym Nr 2 im. Mali 

Odkrywcy z Oddziałami Integracyjnymi w Szydłowcu, na podstawie umowy zlecenia na 

stanowisku specjalista – fizjoterapeuta, pracujący z dziećmi o specjalnych potrzebach 

edukacyjnych, z dniem 1 września 2018 r. będzie zatrudniony na podstawie umowy o pracę, 

zgodnie z Kodeksem pracy.  

Do kompetencji organu prowadzącego, co wynika z art. 42 ust. 7 ustawy z dnia 26 stycznia 

1982 r. – Karta Nauczyciela, należy określenie tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3. W związku z tym, organ 

prowadzący ustalił dla nauczyciela specjalisty – fizjoterapeuty tygodniowy obowiązkowy 

wymiar zajęć w wysokości 22 godzin tygodniowo.  

Podjęcie niniejszej uchwały uważa się więc za uzasadnione.  

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie:  

za – 14 głosów /jednogłośnie/  

 

Ad 5d.  

Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi i Ochrony Środowiska 

Janusz Pytlak przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli o treści:  

1. W podstawach prawnych uchwały w ustawie Prawo Wodne zmienia się Dziennik Ustaw 

z 2018 r. na 2017 r. 

2. Załącznik w którym fragment zbiornika wodnego oznaczony został jako „kąpielisko” 

zastępuje się załącznikiem na którym fragment ten oznaczony został jako „miejsce 

okazjonalnie wykorzystywane do kąpieli”. 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli wraz z uzasadnieniem. W związku ze zgłoszeniem złożonym 

do Burmistrza Szydłowca przez Szydłowieckie Centrum Kultury – Zamek w Szydłowcu, 

ul. Gen. Józefa Sowińskiego 2, 26-500 Szydłowiec dotyczącym zorganizowania miejsca 

okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli na terenie zbiornika Zalew w Szydłowcu, Rada 

Miejska zgodnie z art 39 ust. 1 ustawy z dnia 20 lipca 2017 roku - Prawo wodne w drodze 

uchwały będącej aktem prawa miejscowego, wyraża zgodę na utworzenie takiego miejsca. 

Utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli na terenie zbiornika Zalew 

będzie sprzyjać rozwojowi zorganizowanego wypoczynku i rekreacji.  

W związku z tym przyjęcie powyższej uchwały jest w pełni uzasadnione. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 



8 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie:  

za – 11 głosów, przeciwnych – 0 głosów, wstrzymujących się - 0 głosów.  

 

Wiceprzewodniczący RM Marek Plewa przekazał przewodniczenie w obradach 

Przewodniczącemu RM Markowi Arturowi Koniarczykowi.   

 

Ad 6 i 7. 

Radni nie składali interpelacji i zapytań.  

 

Ad 8.  

Przewod. obrad poinformował, że w okresie między sesjami do Rady wpłynęły pisma: 

 Stanowisko Rady Gminy Sońsk z dnia 8 czerwca 2018 r. w sprawie poparcia działań 

dotyczących rozwoju Mazowieckiego Portu Lotniczego Warszawa – Modlin, 

 Uchwała Nr L/409/18 Rady Miejska w Błoniu z dnia 25 czerwca 2018 r. w sprawie 

Stanowiska Rady Miejskiej w Błoniu dotyczącego rozwoju Mazowieckiego Portu 

Lotniczego Warszawa – Modlin, 

 Pismo z dnia 8 czerwca 2018 r. od ,,Wodociągi i Kanalizacja” Spółka z o.o. 

w Szydłowcu do Burmistrza Szydłowca w sprawie propozycji Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków,  

 Pismo z dnia 19.06.2018 r. od Burmistrza Szydłowca do Rady Miejskiej w sprawie 

przekazania Specyfikacji istotnych warunków zamówienia oraz szczegółowy opis 

przedmiotu zamówienia dot. przetargu na ,,Odbieranie i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych i niezamieszkałych 

w Gminie Szydłowiec oraz prowadzenie na terenie Gminy Szydłowiec punktu 

selektywnego zbierania odpadów komunalnych (PSZOK), w celu zapoznania 

i ewentualnego naniesienia uwag, 

 Pismo z dnia 28 czerwca 2018 r. od Ogólnopolskiego Międzybranżowego Związku 

Zawodowego Razem ws. naruszenia przepisów prawa w Spółce ,,Wodociągi 

i Kanalizacja” w Szydłowcu.  

 

Przewod. obrad poinformował, że na ostatniej komisji łączonej zapadła decyzja, że Komisja 

Rewizyjna będzie zajmowała się sprawą ww. pisma. Radni zapoznają się z aspektem 

prawnym i podłożem pisma.  

 

 Pismo z dnia 5 lipca 2018 r. od Tadeusza i Ewy ████ oraz Ireny i Ryszarda ████ 

do Burmistrza Szydłowca, a do wiadomości Rady Miejskiej w Szydłowcu, w sprawie 

działek przy przedłożeniu ulicy Kopernika oznaczonej na planie zagospodarowania 

przestrzennego numerem 15 KDD z prośbą o umożliwienie dojazdu do działek 

i wybudowanie drogi łączącej ul. Północną z ul. Targową, 

 

Przewod. obrad poinformował, że zmiany już nastąpiły i droga ta została w pewien sposób 

przygotowana oraz została przekazana odpowiedź od Starosty. Nie jest możliwe 

zrealizowanie takiej inwestycji w przeciągu tygodnia ponieważ wiąże się to z kolejnymi 

kosztami. 

 

Burmistrz Szydłowca Artur Ludew odnosząc się do treści powyższego pisma stwierdził, że 

zadanie dotyczące wyznaczenia tej drogi znalazło się w budżecie gminy i jest już decyzja 

Starosty Szydłowieckiego, dotycząca możliwości budowy tej drogi. Nie ma jeszcze operatu 

szacunkowego i dopóki go nie będzie, nie będzie można wykupić tego gruntu. Dopiero gdy 

Gmina wykupi i będzie właścicielem tego terenu, będzie mogła złożyć wniosek o wyburzenie 
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tego budynku, co również nie jest sprawą prostą, ponieważ będzie trzeba przygotować 

dokumentacje rozbiórki tego budynku. To wszystko trawa ponieważ występują pewne 

procedury. Obecnie Gmina czeka na operat szacunkowy. To nie jest sprawa prosta.  

 

 Zaproszenie Przewodniczącego RM Marka Artura Koniarczyka oraz radnych RM 

w Szydłowcu na bezpłatne szkolenie z zakresu ochrony danych osobowych ,,RODO 

w NGO’, 

 Zaproszenie od Rady Sołeckiej, Szydłowieckie Centrum Kultury – Zamek, Świetlicy 

Wiejska w Sadku i Stowarzyszenia „Nasza Wieś” na 8 DZIEŃ JAGODY, który 

odbędzie się w sobotę 21 lipca o godz. 15:00 na placu szkolnym w Sadku. 

 

Ad 9. Sprawy różne.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam Pietras zwrócił się do przewod.  

M. Koniarczyka, że nie przypomina sobie, aby zapadała decyzja na komisji łączonej, aby 

Komisja Rewizyjna pracowała nad pismem z dnia 28 czerwca 2018 r. od Ogólnopolskiego 

Międzybranżowego Związku Zawodowego Razem ws. naruszenia przepisów prawa w Spółce 

,,Wodociągi i Kanalizacja” w Szydłowcu. 

 

Przewod. M. Koniarczyk stwierdził, że na dzisiejszej sesji miała zapaść decyzja o tym, czy 

takie spotkanie się odbędzie, ale z tego co pamięta większość radnych oponowała, aby takie 

stanowisko, czyli takie spotkanie zorganizować przy współudziale Komisji Rewizyjnej. 

Wystąpiło jedynie pytanie czy będzie to rozpatrywane w formie skargi czy nie. W dniu sesji 

rozumie, że wszyscy radni zapoznali się z tym pismem i chciał uzyskać informację poprzez 

wyrażenie woli radnych, czy takie spotkanie się odbędzie z Komisją Rewizyjną. Poprosił 

o przedstawienie ewentualnych innych propozycji. Wobec braku decyzji, rozumie że nie 

odbędzie się takie spotkanie z Komisją Rewizyjną i przedstawicielami Ogólnopolskiego 

Międzybranżowego Związku Zawodowego Razem. Nie będzie tego pisma procedował dalej 

i pozostanie bez rozpatrzenia.  

 

Radny Maciej Kapturski oznajmił, że dziwi radnego podejście przewod. M. Koniarczyka do 

tej sprawy, że nie będzie rozpatrywał tego pisma. Przeczytał fragment omawianego pisma, 

które zostało skierowane do radnych Rady Miejskiej tj. ,,W związku z rażącym naruszeniem 

przepisów prawa w Spółce Komunalnej Wodociągi i Kanalizacja Sp. z o. o. wynikającego 

z pozbawienia prawa...”. Zapytał czy takie pismo Rada ma odłożyć na bok i nie rozpatrywać 

dalej. 

 

Przewod. M. Koniarczyk stwierdził, że przed chwilą oczekiwał stanowiska od radnych, ale 

nikt nie wyraził swojego zdania. A teraz radny M. Kapturski mówi, że to przewod.  

M. Koniarczyk powinien podjąć decyzje. Tak nie powinno być. W dniu wczorajszym były na 

ten temat rozmowy i Prezydium RM wraz z przewodniczącymi komisji stałych nie podjęli 

takiej decyzji, ponieważ nie było większości. Zapadła decyzja, aby rozpatrzeć tę kwestię na 

sesji. Dlaczego radny M. Kapturski nie podniósł ręki, aby takie spotkanie zorganizować.  

 

Radny Maciej Kapturski oznajmił, że nie jest członkiem Prezydium RM, a jedynie 

przysłuchiwał się dyskusji na posiedzeniu, na którym radni zastanawiali się, czy jest, czy nie 

jest to skarga. Zdaniem radnego przewod. M. Koniarczyk powinien skierować sprawę do 

Komisji Rewizyjnej, która wyjaśniałaby tę wątpliwość.  

 

Przewod. M. Koniarczyk stwierdził, że § 65 Statutu Gminy jasno precyzuje jaka jest 

procedura rozpatrywania takich pism. Jako przewodniczący RM nie jest upoważniony, aby 
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decydować czy to jest skarga, dlatego oczekiwał stanowiska radnych na dzisiejszej sesji. 

Poprosił, aby mu niczego nie wmawiać, że czegoś nie dopilnował lub czegoś nie chce zrobić, 

jest wręcz przeciwnie.  

 

Radny Adam Pietras zwrócił uwagę radnemu M. Kapturskiemu, że radni na posiedzeniu się 

nie kłócili, a dyskutowali. To radny M. Kapturski wywołuje cały czas jakieś ,,wojenki”. 

Dodał, że nawet jeżeli w piśmie jest stwierdzenie ,,W związku z rażącym naruszeniem 

przepisów prawa w Spółce Komunalnej Wodociągi i Kanalizacja..”. Na jakiej podstawie 

może ktoś twierdzić, że wystąpiły rażące naruszenia prawa. Nie podpisał tego pisma radca 

prawa. Poprosił zebranych, aby nie politykowali.  

 

Burmistrz Szydłowca Artur Ludew stwierdził, że papier wszystko przyjmie i ktoś może 

napisać, że występuje ,,rażące naruszenie prawa”, ale nie musi tak być i w tym przypadku 

żadne przepisy prawa nie zostały naruszone. Nie wie, czy radni otrzymali pismo o tej samej 

treści co Burmistrz. Jeżeli ktoś uważa, że coś się dzieje, ma możliwość złożenia doniesienia 

do prokuratury. Organy odpowiednie stwierdzą, czy zostało naruszone prawo czy nie.  

 

Przewod. M. Koniarczyk oznajmił, że z własnej inicjatywy poczynił starania i otrzymał 

wyjaśnienia od prezesa ,,Wodociągów i Kanalizacji” Sp. z o. o., które przedstawił na ostatnim 

posiedzeniu Komisji. 

 

Radna Anna Majstrak przedstawiła wniosek Komisji Edukacji z dnia 9 lipca 2018 r. 

o treści: ,,W związku z rozstrzygnięciem przetargu oraz przystąpieniem do prac związanych 

z remontem nawierzchni hali sportowej w PSP Nr 2 im. Jana Pawła II w Szydłowcu, 

wnioskuję o zabezpieczenie i przeznaczenie kwoty 35.000 zł z wolnych środków na zakup  

i montaż podwieszanych tablic wraz z konstrukcją do piłki koszykowej oraz zakupienie 10 

ławek gimnastycznych. Obecne kosze najazdowe są w bardzo złym stanie technicznym a ich 

użytkowanie ze wzglądu na ich wagę (940 kg) oraz podłoże jezdne i montażowe (koła, 

wsporniki i haki stabilizacyjne), spowoduje zniszczenie nowej nawierzchni. Osiemnastoletnie 

ławki gimnastyczne posiadają metalowe wsporniki, które niszczą podłoże a ich stan 

techniczny nie pozwala na ich użytkowanie.” 

 

Radny Maciej Kapturski stwierdził, że wracając do wypowiedzi przewod. M. Koniarczyka, 

dotyczącego pisma właśnie na tym to polega, że w myśl ustawy o samorządzie gminnym, 

została powołana komisja do rozpatrywania takich spraw i powinna takimi wątpliwościami 

się zająć. Zapytał radego A. Pietrasa, który jest pracownikiem ,,Wodociągów i Kanalizacji”, 

czy powinien w ogóle się wypowiadać na ten temat, skoro to bezpośrednio dotyczy jego 

zakładu pracy.  

 

Wiceprzewodniczący Józef Jarosiński oznajmił, że w dniu wczorajszym odbyło się 

posiedzenie Prezydium RM z przewodniczącymi komisji stałych, dlatego chciałby zwrócić 

uwagę i poprosić przewodniczącego RM, aby doczytał Statut Gminy, który obecnie 

obowiązuje. Statut Gminy wyraźnie precyzuje jak w takich przypadkach ma Rada się 

zachować. Była w tym temacie rozmowa i wystąpiły stanowiska, m. in. stanowisko 

wiceprzewodniczącego, które mówiło o tym, aby zgodnie ze Statutem pismo to przesłać do 

Komisji Rewizyjnej. Pismo, które ma charakter skargi. Komisja Rewizyjna  powinna się tym 

obiektywnie zająć.  

Zwracając się do Burmistrza stwierdził, że nie jest wiadome, czy wystąpiło naruszenie prawa, 

czy też nie od tego jest Komisja Rewizyjna, która ma tą sprawę wyjaśnić.  
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Przeczytał fragment Uchwały Nr 8/17 Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników 

,,Wodociągi i Kanalizacja” Sp. z o. o. z dnia 3 kwietnia 2017 r. w sprawie sporządzenia tekstu 

jednolitego umowy spółki. W § 31 ,,Rada Nadzorcza składa się z 3 do 5 członków wybierane 

przez Zgromadzenie Wspólników i pracowników spółki”. W § 32 ,,Pracownicy spółki 

posiadają prawo wyboru jednego członka rady nadzorczej, gdy rada składa się z trzech 

członków”. Jeżeli odniesiemy się do tego, że obecnie jest trzech członków, to ten statut 

wyjaśnia wszystko.  

 

Przewod. M. Koniarczyk oznajmił, że przed posiedzeniem komisji łączonej odbyło się 

posiedzenie Prezydium RM, w którym uczestniczyli przewodniczący komisji stałych. 

Wskazał § 86 Statutu Gminy ,,Zasady rozpatrywania skarg przez Radę” ust. 1 ,,Rada 

rozpatruje skargi mieszkańców na działanie Burmistrza i kierowników gminnych jednostek 

organizacyjnych w trybie określonym w Kodeksie Postępowania Administracyjnego” oraz 

ust. 2 ,,Wstępnej analizy treści pisma adresowanego do Rady dokonuje Przewodniczący  

wspólnie z Wiceprzewodniczącymi oraz Przewodniczącymi Komisji”. Tak właśnie odbyło się 

na posiedzeniu Prezydium, jednak nie wystąpiła zgoda większości zebranych, aby skierować 

to pismo do Komisji Rewizyjnej. Podczas głosowania padł wynik remisowy i zapadła 

decyzja, aby na sesji radni podjęli decyzję. Skierował do radnych zapytanie i nie uzyskał 

odpowiedzi. Stwierdził, że sam nie podejmie takiej decyzji kierując to pismo do Komisji 

Rewizyjnej jako skargę. Jeżeli w tytule pisma widniałoby słowo ,,skarga” to by tak uczynił  

i skierował pismo do Burmistrza. Nie zapadała taka decyzja, więc tak nie zrobił.  

 

Burmistrz Szydłowca Artur Ludew zaprosił radnych RM w Szydłowcu oraz sołtysów 

Gminy Szydłowiec  na bezpłatne szkolenie z zakresu ochrony danych osobowych ,,RODO 

w NGO”. 

 

Radny Maciej Kapturski zwrócił się z prośbą w imieniu mieszkańców bloku przy 

ul. Jachowskiego 16 w sprawie remontu chodnika usytuowanego na wysokości kiosku przy 

bloku. Zwrócił się o skierowanie odpowiednich służb Burmistrza o wykonanie tego remontu.  

 

Ad 10. 

Na tym porządek LXVII sesji został wyczerpany. 

 

Przewod. obrad wypowiadając formułę „Wysoka Rado, zamykam LXVII sesję Rady 

Miejskiej w Szydłowcu” zamknął LXVII sesję Rady Miejskiej w Szydłowcu. 

 

Czas trwania sesji od godz. 1300 do godz. 1500 

 

Rada podjęła uchwały: XLVII/319/18, XLVII/320/18, XLVII/321/18, XLVII/322/18. 

 

Głosy w głosowaniu jawnym przeliczał Łukasz Stasiak. 

 

Protokołował: 

Łukasz Stasiak 

Przewodniczący obrad 

 

Marek Artur Koniarczyk 
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Na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej z dnia 6 września 2001 

r. (Dz. U. z 2018 r., poz. 1330) oraz w związku z art. 1 ust. 1 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. 

o ochronie danych osobowych (Dz. U. z 2016 r., poz. 922 ze zm.). W publikowanym 

protokole wyłączono jawność informacji publicznej w zakresie danych osobowych, działając 

w interesie osób fizycznych.  

 

Wyłączenia dokonał Łukasz Stasiak – Inspektor Biura Rady Miejskiej w Szydłowcu. 
 


